خلفية عن الاختراع
يرجع هذا الاختراع إلي الأحماض الأمينية المرتبطة بألفا-دلتا ((2()، وهي وحدة تندرج تحت الكالسيوم. وتعتبر هذه المكونات ومستخلصاتها الدوائية من الأملاح المقبول منها مفيدة في علاج الأمراض العضوية والعقلية، إضافة إلي قدرتها على علاج الاضطرابات.


ملخص الاختراع
إن هذا الاختراع له علاقة بمكونات التركيبة I. 
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R1 هو هيدروجين أو (C1-C3) قلوي يتم استبداله اختياريا ٍبجزء من بعض ذرات الفلورين؛ 

R2هو هيدروجين أو (C1-C3) قلوي يتم استبداله اختيارياً بـ 1- 5 من بعض ذرات الفلورين.

R3 هو (C1-C6) قلوي دائري، من (C3-C6)  قلوي دائري، (C3-C6) قلوي دائري(C1-C3) قلوي،الفينيل، الفينيل (C1-C3) قلوي، بيرديل، بيرديل (C1-C3) قلوي، الفينيل -N(H)-, أو البيرديل-N(H)- حيث إن كل من هذه القلويات السابق ذكرها يمكن استبدالها بذرات الفلورين من واحد إلى خمسة, الأفضل في استبدالها هو صفر إلى ثلاثة بذرات الفلورين، بينما يتم استبدال كل من: الفينيل، و مجموعات البيرديل، والمذكور الفينيل-(C1-C3) قلوي و المذكور بيرديل

(C1-C3) قلوي, علي التوالي, اختيارياً بواحد إلى ثلاثة من الذرات البديلة والأنسب من صفر إلى ثلاثة من الذرات، ويتم اختيارها علي حدة من أي من: حمض الكلور، معدن الفلورو، حمض الأمينو، نتروجين، سيانوجين، (C1-C3) من الأحماض الأمينية القلوية، أو (C1-C3) قلوي.

عندما تكون R1 هيدروجين و R2 ليست هيدروجين ؛و التركيبات الدوائية من الأملاح المقبول منها،
أيضا,هذا الاختراع له علاقة بمكونات التركيبة II:
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حيث إنه تم تعريف كل من R1، R2، R3 و التركيبة الدوائية المقبولة من الأملاح من قبل. 
هذا الاختراع له علاقة بمكونات التركيبة IA
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حيث إنه تم تعريف R3 من قبل. وتستطيع التركيبة الدوائية المقبولة من الأملاح الخاصة بهذه هذا هذا الاختراع له علاقة بمكونات التركيبة 11A 
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حيث إنه تم تعريف R3 من قبل. وتكون التركيبة الدوائية المقبولة من الأملاح الخاصة.

أفضل مركبات الاختراع تشمل مكونات التركيبة IIB
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حيث إنه تم تعريف كل من R1، R2، و R3 من قبل. 

توجد مركبات أخري مفضله لهذا الاختراع ,وهي مركبات التركيبة IB.
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IB
حيث إنه تم تعريف كل من R1، R2، و R3 من قبل.

توجد مركبات أخرى أفضل لهذا الاختراع وهي مركبات التركيبة  IB-1
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حيث إنه تم تعريف R3 من قبل. 

أمثلة لمضمون المميزات لذلك الاختراع المركبات التالية لتركيبةIB-1 والتركيبة الدوائية المقبولة من ألأملاح الخاصة بهذه المركبات:

 (3S,5R)3-أمينو -5-ميثيل –حمض هيبوتنك؛ 

(3S,5R)3-أمينو -5-ميثيل –حمض اوكتونك 

(3S,5R)3-أمينو -5-ميثيل –حمض نونانويك
(3S,5R)3-أمينو -5-ميثيل –حمض ديكانويك
هناك أمثلة أخري لمستخلصات هذا الاختراع وهي المركبات للتركيبة I وأملاحها الدوائية المقبولة كالأتي:
… … … … 

Background of the invention

This invention relates to certain (-amino acids that bind to the alpha-2-delta ((2() subunit of a calcium channel.  These compounds and their pharmaceutically acceptable salts are useful in the treatment of a variety of  psychiatric, pain and other disorders.

Summary of the Invention

This invention relates to compounds of the formula I:
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I

wherein R1 is hydrogen or (C1-C3)alkyl optionally substituted with from one to five fluorine atoms;

R2 is hydrogen or (C1-C3)alkyl optionally substituted with from one to five fluorine atoms;

R3 is (C1-C6)alkyl, (C3-C6)cycloalkyl, (C3-C6)cycloalkyl-(C1-C3)alkyl, phenyl, phenyl-(C1-C3)alkyl, pyridyl, pyridyl-(C1-C3)alkyl, phenyl-N(H)-, or pyridyl-N(H)- , wherein each of the foregoing alkyl moieties can be optionally substituted with from one to five fluorine atoms, preferably with from zero to three fluorine atoms, and wherein said phenyl and said pyridyl and the phenyl and pyridyl moieties of said phenyl-(C1-C3)alkyl and said pyridyl-(C1-C3)alkyl, respectively, can be optionally substituted with from one to three substituents, preferably with from zero to two substituents, independently selected from chloro, fluoro, amino, nitro, cyano,  (C1-C3)alkylamino, (C1-C3)alkyl optionally substituted with from one to three fluorine atoms and (C1-C3)alkoxy optionally substituted with from one to three fluorine atoms;

with the proviso that when R1 is hydrogen, R2 is not hydrogen;

and the pharmaceutically acceptable salts of such compounds.

This invention also relates to compounds of the formula II:
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wherein R1, R2, and R3 are defined as above, and the pharmaceutically acceptable salts of such compounds. 

This invention also relates to compounds of the formula IA
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wherein R3 is defined as above, and the pharmaceutically acceptable salts of such compounds.

This invention also relates to compounds of the formula IIA
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wherein R3 is defined as above, and the pharmaceutically acceptable salts of such compounds.

Preferred compounds of this invention include those of the formula IIB, 
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wherein R1, R2, and R3 are defined as above.

Other preferred compounds of this invention are those of the formula IB, 
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wherein R1, R2, and R3 are defined as above.

More preferred compounds of this invention are compounds of the formula IB-1  
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IB-1

wherein R3 is defined as above.

Examples of specific embodiments of this invention are the following compounds of the formula IB-1 and their pharmaceutically acceptable salts:

(3S,5R)-3-Amino-5-methyl-heptanoic acid;

(3S,5R)-3-Amino-5-methyl-octanoic acid;

(3S,5R)-3-Amino-5-methyl-nonanoic acid; and

(3S,5R)-3-Amino-5-methyl-decanoic acid.

Other examples of embodiments of this invention are the following compounds of the formula I and their pharmaceutically acceptable salts:

… … … … 
Sample Translation: 


This is a small part of a pharmaceutical industry patent translation from English (pp 4-6) into Arabic (pp 1-3).
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